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Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 02.10.2010 19:43
_____________________________________

Po 9 urah na poti sem preko Istanbula uspešno prispel na prizorišče kongresa. Internet v sobi dela, kar
je odlično. Zdaj pa že hitim, da ujamem še kanček prvega večera, ko je na programu welcome party. 
Lep pozdrav vsem v domovino.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 02.10.2010 22:16
_____________________________________

Trikrat lahko ugibate, kaj je prvo vprašanje, ki mi ga je zastavila večina kolegov po uvodnem pozdravu.
Jasno: "Are you going to win world championship final?" 

Turgut je tu že od včeraj in danes je baje že dajal izjave v stilu Mohameda Alija, kot da je njegova zmaga
samo še vprašanje časa. To mi je bilo prišepnjeno tako rekoč na uho ... Sicer sva se pa že uspela
spoznati in spregovoriti nekaj vljudnostnih besed. 

Sam takih izjav ne dajem, pač pa pravim, da so partije še zelo nejasne, da se trudim... Večina se seveda
le nasmehne in pravi: "I don't believe you". 

Sicer sem pa eno domačo nalogo že opravil. V pogovoru s Perom Soderbergom - predsednikom
komisije za pravila, sem izpostavil naše stališče glede pravila "20 dni". Kot sem že sam napovedal, ni
trenutno nobenih možnosti za ukinitev. Se pa vsi dobro zavedajo, da je pravilo samo psihološka bariera
in nič drugega ne prispeva k "zatiranju" DMD. Do ukinitve tega pravila bi lahko prišlo le z novim paketom
ukrepov, ki bi problem boljše reševal.   

Razmišlja se o povečanju časa za razmišljanje na 60/10 za svetovna prvenstva, turnirje kandidatov in
finala olimpijade. Vse to je seveda čisto neformalno. 

Pogojne poteze na serverju so možne (v eni liniji) in so v celoti odvisne od razpisa posameznega turnirja
in začetnih nastavitev ob vnosu turnirja. Zanimivo bi bilo, če bi jih na Andrejevem memorialu omogočili. 

Govoril sem z Martinom Bennedikom, programerjem spletnega strežnika. Pogojne poteze so znane
samo avtorju in strežniku in strežnik jih servira, ko nasprotnik potegne potezo. Torej posebnega efekta
tukaj vseeno ni, saj nasprotniku teče normalno čas za novo potezo, takoj mu strežnik potezo pokaže. 

Preizkus fotoaparata za jutranji pogled iz hotelske sobe: 

 http://www.dopisni-sah.eu/Joomla/images/fbfiles/images/Slika1.jpg 

Danes bo po otvoritvi kongresa na vrsti podeljevanje olimpijskih medalj. Slovenija bo zanesljivo prejela
največ zlatih medalj!

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 03.10.2010 15:39
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Iz pogovorov v zakulisju se vidi, kako zelo je Turkom pomembno 24. svetovno prvenstvo in njihov prvi
favorit Turgut. Vsi me nekako vrtajo in sprašujejo, da bi izdal kakšno podrobnost, pa se zaenkrat ne
dam. 

Hamaratov uvodni kongresni govor je bil (govorniku primerno) šaljivo sestavljen. Posebej je pozdravil
Turgutov prihod iz Amerike in v nadaljevanju pozdravil tudi mojo malenkost s pripombo, da novi svetovni
prvak sedaj sedi v dvorani, le da se trenutno še ne ve, ali je plešast ali pa lasat.   :laugh:  

Sicer pa Turke zelo boli prehitra vdaja Schneiderja v partiji proti meni, ker so prepričani, da je šlo za remi
pozicijo. Ponudil sem jim, da jim pošljem podrobne analize do končne zmage črnega ...

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 03.10.2010 17:13
_____________________________________

Medtem, ko se pripravljam za večerni otvoritveni banket, je ravno čas še za nekaj vrstic.  

Uradno nosi kongres naziv Antalya 2010, pa to ravno ne ustreza resnici. Kongres se odvija v ogromnem
hotelskem naselju Limak Limra, ki je 7 km oddaljeno od Kemerja in kar 70 km od Antalye. To je približno
tako, kot če bi imeli kongres z nazivom Maribor, pa pravzaprav ne bi bil v Mariboru ampak v Gornji
Radgoni. Pa tudi v Radgoni ne bi bil ampak v bližnjih Radencih ... 

http://www.dopisni-sah.eu/Joomla/images/fbfiles/images/ant3.jpg 

To ogromno hotelsko naselje je pravzaprav nekaj posebnega. Kakšnih 30 restavracij sem uspel našteti,
bazeni so kar v hotelskem naselju med restavracijami in hotelskimi sobami. Vse skupaj pa je lepo zakrito
in dekorirano s palmami in drugim sredozemskim rastlinjem.  

Vreme je za naše razmere prijazno poletno, podnevi do 30 stopinj, ponoči in zjutraj pa okrog 20. 

Pijača in hrana je v vseh restavracijah "zastonj", kajti vse je vključeno v osnovno ceno hotela. Na desni
roki imamo vsi pripeto rdečo pasico, ki dela čudeže, oziroma "daje" zastonj pijačo in hrano kjerkoli in
kadarkoli si jo človek zaželi ... 

Hrana je bogata s sadjem in zelenjavo - to je vse v redu. Za nekaj dodatnih kg ob odhodu domov pa
bodo zanesljivo prispevale čudovite turške slaščice v stilu baklave. 

Tudi nocojšnji banket bo nekaj posebnega. Dogajalo se bo v restavraciji v zunanjem okolju, v
neformalnih oblekah.  

Človek mora ob vseh teh čudesih predvsem paziti, da po kakšnem pivu ali dveh ne pade v katerega od
številnih bazenov, ki se kar nenadoma pojavijo pred teboj ali bog ne daj - za teboj ...  
:laugh:

============================================================================
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Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 04.10.2010 07:22
_____________________________________

Organizator letošnjega kongresa je Šahovska zveza Turčije, ki se je po mnenju večine delegatov lotila
projekta nadvse podjetno. 

Prvič se je namreč zgodilo, da smo morali za prevoz iz letališča do hotela plačati. Povratna "vozovnica"
za 70km vožnje s kombijem stane 70€. 

Domača šahovska zveza je svoj lonček pristavila tudi v prostor, ki se nahaja med delegati kot koristniki
uslug in hotelom kot ponudnikom. 

Stroške hotela plačamo namreč neposredno turški zvezi. Ob prihodu v hotel smo izpolnili le kratek
formular s petimi podatki. Potnega lista niso niti zahtevali, kaj šele pogledali. 

Organizacija je seveda korektna, domačini so prijazni in uslužni, okolje je fantastično lepo, toda vseeno
obstaja občutek, da je kongres organizaran dokaj špartansko. Ni bilo otvoritvenih ceremonij, banket je bil
ob šanku, kongresnega gradiva v pisni obliki praktično ni. Vse skupaj je daleč od pompoznosti, ki smo jo
bili deležni v nemškem Dresdnu ali španski Benalmadeni. 

Saj ne rečem, da gre tukaj za neke velike denarje, vendar tudi to je opcija in formula za organizacijo
tovrstnih prireditev. 

Vendar kakršnakoli kritika tukaj niti slučajno ni na mestu. Kongres se odvija v zares prekrasnem
ambientu, današnji časi pa tudi niso primerni za razsipništvo. In Turki so od nekdaj poznani kot iznajdljivi
ljudje...

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 04.10.2010 11:20
_____________________________________

Večino sinočnjega banketa sem preživel v družbi in pogovorih z najmočnejšimi velemojstri, ki so pač
tukaj prisotni. Namen je bil seveda zbiranje informacij ali vsaj "lov na indice". Po premisleku sem prišel
do dveh novih odločitev: 

1.) Nujno bo potrebno ugrizniti v "kislo jabolko" in začeti resno uporabljati Rybka Aquarium, pa čeprav je
uporabniški vmesnik še tako kompliciran in "nečloveški". Rybkina knjižnjica je baje delana na
8-procesorju s pol minute časa za razmišljanje. Z vložkom časa, ki je 10x ali 20x večji, lahko pridemo do
fenomenalne lastne knjižnjice, še posebej, če se pri tem omejimo le na lastni repertoar. In če ob tem
vključimo še visokonivojske partije iz "Aleševe" baze ter lastne ideje, dobimo zagotovo zmagovito
kombinacijo. 

2.) Angleški napad v Najdorfovi obrambi naj še zdaleč ne bi bil tako remi, kot velja trenutno prepričanje.
Imam indice, da je vsaj ena od variant zelo v prid belemu. Ne me spraševati katera, ker še ne vem.
Ampak bom vedel, čim začnem z delom na tej otvoritvi.

============================================================================
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Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Tone - 04.10.2010 19:30
_____________________________________

Pri potencialu angleškega napada v Najdorfovki glede na NIC Yearbook in pismo Turguta, ki je bil
objavljen v njem, bi šlo lahko za partijo Bokar - Turgut s svetovnega prvenstva in potezo 19. Sc1!
Postscript editorja je Turgutovo domnevo potrdil in dodal še partijo Oosterom - Vrkoc z 22. svetovnega
prvenstva. Obe partiji sta se sicer končali remi, vendar naj bi imela 19. poteza belega večji potencial.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 04.10.2010 20:41
_____________________________________

Ja, seveda je bil Turgut eden od sogovornikov in omenjal je točno to partijo ter tudi objavo v NIC-u. No,
tudi drugi so nekako mnenja, da ima angleški napad še vedno perspektive s stališča belega. 

Turgut ima zanimivo stališče, zakaj ni dobro igrati sicilijanke (na splošno). Pravi, da lahko slabši igralec z
belimi premaga boljšega, ne da bi si ta lahko kaj dosti pomagal. Laskerce pa ni nihče kaj prida omenjal,
čeprav sem skušal debato spraviti tudi v to smer. Očitno ni tukaj nobenega pravega specialista za to
otvoritev in bi jih naš Iztok lahko učil "kozjih molitvic".

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 04.10.2010 21:13
_____________________________________

Mare Nostrum, Slav Cup, Turek in poraz ICCF 

Kot sem napovedal, sem si nocoj vzel prost večer. Prvi cilj mi je bila obala in plaža ob Sredozemskem
morju. Nisem si mogel kaj, da ne bi pošteno namočil nog v mare nostrumu in se tako simbolično po
vodni liniji povezal s celim svetom. saj gre za svetovni kongres, mar ne? 

Pot me je potem vodila na ulico, ki vodi proti Kemerju. Prehodil sem vsaj 2 km v eno smer, slika pa
vseskozi ista. Na desni strani so hoteli različnih kategorij, na levi pa trgovine s spominki, usnjem,
turškimi slaščicami, oblekami slabše kvalitete, kafiči... Vse se ponavlja v neskončnost, le vrstni red je
včasih malo drugačen. Presenetilo pa me je, da na tej ulici vsi govorijo rusko. Kot vse kaže je ta del
Turčije izven sezone počitniška destinacija srednjega sloja iz Rusije in Ukrajine. Počutil sem se kot na
Slav Cupu. V trgovinah in lokalih vrtijo rusko glasbo, veliko napisov je v cirilici, turiste pozdravljajo z
"zdravstvujte" ali nekaj podobnega. Le jaz - osamljeni jezdec, nisem zanimal praktično nikogar. Ko se le
spravim v debato z enim od prodajalcem je šlo nekako takole. "Where are you from? Slovenia. O, I
thought you are turkish, you have such a turkish face ...". Dobro, na bledolične in na hitro pordele Ruse
jim zagotovo nisem deloval. Toda, da so me vzeli kar za svojega ... Hmm, morda pa njihova
reprezentanca potrebuje kakšno pojačanje. Bom jutri malo povprašal.  

Medtem pa je ekipa ICCF v hotelu izgubila dvoboj proti Antalyi kar s 7:14. Tudi moja udeležba jim ne bi
kaj prida pomagala.

============================================================================
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Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) dvojni kmet - 05.10.2010 12:26
_____________________________________

Ali se kongresa poleg Turguta udeležuje še kakšen tvoj nasprotnik z SP ? 

lp 
dk

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 05.10.2010 13:12
_____________________________________

Ne, Turgut je edini. 

Imam pa dobro novico zate, Iztok. George Pyrich mi je v zahvalo za oceno nedokončane partije z enega
od prejšnjih SP podaril krasno šahovsko knjigo. 

Ker si levji delež dela opravil ti, ta knjiga definitivno pripada tebi!

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) dvojni kmet - 05.10.2010 13:20
_____________________________________

B)  :)  
 ;)  

lp 
dk

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 05.10.2010 21:49
_____________________________________

Kaj hočemo, pred štirimi leti sem bil na cugerju drugi, potem pa s tekočo nagrado polil diplome. Nato
sem pol leta čakal, da je nove podpisal generalni sekretar v Argentini. 

Od takrat mi nagrade niso več usojene, tudi danes sem jo zgrešil le za eno mesto. Na današnjem
hitropoteznem turnirju sem namreč zasedel šele peto mesto: 

1. Soderberg (SWE) 
2-3. Noble (NZL) 
2-3. Turgut (TUR) 
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4. Boger (NOR) 
5. Šemrl (SLO) 

V tolažbo mi je dejstvo, da sem edini premagal zmagovalca, sem pa izgubil proti Turgutu, ki je po zmagi
kar sijal od ponosa ... Upam, da ni to slab znak za razplet svetovnega prvenstva.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) DaniloK - 06.10.2010 06:15
_____________________________________

No ja, boljši kot 5. boš na SP sigurno :) 
Zaenkrat se vse odvija ugodno zate.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 07.10.2010 15:50
_____________________________________

Fotografija z bodočim svetovnim prvakom 
na višini 2365 metrov 

 http://www.dopisni-sah.eu/Joomla/images/fbfiles/images/bodoci_sp.jpg 

Danes je bila na programu uradna ekskurzija, ki je standardni del programa kongresov ICCF in je
namenjena neformalnemu druženju delegatov. Ob gornjem fotografiranju je Tansel "izjavil", da se še
slikava in da me potem "porinejo v globino". No ja, očitno sem preživel, saj sem v drugem delu izleta
celotno familijo Turgut "pometal v morje". 

 http://www.dopisni-sah.eu/Joomla/images/fbfiles/images/turgut_family.jpg 

Sicer pa se borba na psihološkem nivoju še kar nadaljuje. Sinoči sem na ves glas spraševal po
pravilniku, ki določa, koliko igralcev se iz SP uvrsti neposredno na naslednje prvenstvo. Končno smo
skupaj prišli do odgovora, da trije. 

Danes se me je lotil Hamarat. Pravi, da stavi, da bom na turnirju naredil vsaj +6. Ponudil sem mu, da
staviva za 1000€ pa se je takoj umaknil nazaj. Turgut pa "priznava", da bo naredil +5, kar prevedeno
pomeni, da moram računati s +6 ali celo +7. 

Nekaj pogovorov na šahovsko temo sem imel tudi z ostalimi delegati. Dinamično analizo pozna le
malokdo, če pa jo že poznajo je ne uporabljajo. Visoko čislan uporabniški vmesnik je "Arena", ki naj bi
najbolj optimalno izkoriščal računalnik. Prav tako se le malokdo ukvarja s tako imenovanimi "kloni" kot je
Firebird & comp. Tisti, ki pa jih uporabljajo imajo o njih podobno mnenje, kot ga imam sam. Ja, dobri so
kot alternativni motor, za osnovne analize pa je zakon Rybka.  

Vsi namigi in indici pa kažejo jasno v smer Aquariuma - to se mi je danes samo še potrdilo.
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Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Jože - 07.10.2010 20:34
_____________________________________

Aquarium da, ko bo vidno, kako deluje! In, da deluje :)  

Podobno a bolj realno analizo si lahko privoščiš v COW !  

Igralni čas bo potrebno izkoristiti do nezavesti. Obeta se dolgočasno igranje dopisnega šaha!  

Priporočam, da za vsako igrano partijo nabavite svoj PC, da vam neskončno preračunava variante
nadaljevanj s tremi motorji v globino 23 do 29 polpotez - 24 ur na dan 365 (366) dni na leto! 

Uporabne so tudi stare škatle! 

Na osnovi množice variant boste potali pravi "Decision maker" za igranje naslednje poteze. :) 

Druga možnost je, da preprosto igrate šah :)

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) dvojni kmet - 07.10.2010 20:40
_____________________________________

Jože napisal(a): 
...si lahko privoščiš v COW !  

Kaj je/pomeni COW ?

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) dvojni kmet - 07.10.2010 20:50
_____________________________________

GOOGLE: 
COW = Chess Opening Wizard

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 08.10.2010 10:21
_____________________________________
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Ena od mojih nalog, ki sem si jih zadal pred odhodom v Turčijo, je bila tudi, da v neformalnih pogovorih s
predstavniki drugih držav in vrhunskimi igralci skušam ugotoviti, kaj počne konkurenca. 

To sem seveda po svojih močeh tudi počel in informacije posredoval preko tega foruma. Daleč od tega,
da bi skušal informacije v tem trenutku vrednostno ocenjevati.  

Zato nisem prav nič kriv, če sem slišal, kako je Aquarium najpomembnejši šahovski software, ki je bil
razvit v zadnjih letih in o COW nisem slišal prav ničesar. To nikakor ni nujno tudi moje stališče. In sploh
ni nujno, da ustreza objektivni resnici! V tem trenutku sem pač samo poštar, ki prinaša vesti, ki jih na tak
ali drugačen način sprejme. Poštarjev pa zaenkrat še ne streljamo, če nam pošiljke niso všeč, ali pač? 

Sicer pa tukaj prav nihče ne razpravlja o analizah do nezavesti in "decision makerjih". Tudi o posebnem
računalniku za vsako partijo nisem prav nič slišal. Nasprotno - vsi poudarjajo pomembnost osebnega
razvoja v smislu pridobivanja novih šahovskih znanj. Večini je povsem jasno, da mora biti vrhunski
igralec v prvi vrsti dober šahist in seveda tudi opremljen z dobro hardwersko ter softwersko podporo. 
  
Za vrednostne ocene pridobljenih informacij pa bo seveda dovolj časa po kongresu.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) MatjazP - 08.10.2010 11:56
_____________________________________

Mislim,da smo lahko hvalezni Marjanu za vsako informacijo, ki jo je objavil iz kongresa in neformalnih
kontaktov.Upajmo, da bo se kaj objavil od informacij,ki se mu niso zdele pomembne v prvi fazi objav. 

Vsak ima pravico imeti lastno mnenje o informacijah in ni nobene potrebe o njihovi vrednosti druge
prepricevati. 

Pogledal sem COW in je uporaben in zanimiv, ni pa vsemogocen in kot vecina programov ima slabosti.
Zanimiva alternativa predvsem za igralce z manj bazicnega znanja otvoritev ali brez lastnega
otvoritvenega repertuarja.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Jože - 08.10.2010 20:46
_____________________________________

COW ima eno samo slabost. To je da ne more preko Nalimova skrajšati variante, ki gredo preko 50000
nadaljevanj. To lahko z malo ročnega dela korigiramo. Samo z metodo "backsolve" lahko dobimo veje
analize, ki so vodile v zmago, remi ali poraz. Metoda ocen 60% 50% 30% za belega v otvoritvi ne
pomenijo nič, ker se lahko po odigranih par potezah zadeva obrne v prid črnega. 
-------- 
Prehodov iz ene otvoritve v drugo je ogromno. Prehodi so obvladljivi le s COW. 
-------- 
COW ni program, katerega bi vključil pogledal dva dni in komentiral. COW je program, katerega je
potrebno zgraditi z lastnimi možgani in dograjevati dnevno. Po nekaj letni uporabi, pa spoznaš tudi
globje razsežnosti šahovske igre, kot jo imajo poznavalci bazične teorije.  
--------- 
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Amici sumus

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 09.10.2010 18:39
_____________________________________

No, zdaj sem pa že doma na kakšnih 15 stopinj celzija primanjkljaja ... pa turških slaščic tukaj tudi
kronično primanjkuje ... :(  

Da ne pozabim. Na sinočnjem banketu sem komisarja za mednarodne naslove Neila Limberta natančno
izprašal glede tolmačenja kriterijev za pridobitev naslova mednarodnega sodnika (IA - International
Arbiter). 

1.) Potrebna so 4 leta dela (sojenja). 

2.) Minimalno število partij je 1000. Vendar ne štejejo vse partije. Ne štejejo partije državnih prvenstev in
mednarodni dvoboji. 

Šteje pa "SLO 15 let", ker je mednarodni turnir, šteje SLAV CUP, ker je možno osvajati norme. Ni
potrebno, da so partije že dokončane, morajo pa seveda biti začete :) 

Torej Danilo - do naslednjega poletja "se preštej" prosim glede na gornje kriterije.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 09.10.2010 20:56
_____________________________________

Čeprav je kongres trajal tradicionalnih sedem dni, je vse skupaj kar prehitro minilo. Brez vsakega
dvoma, sem na letošnjem doslej najbolj užival. 

K takim občutkom je najbolj prispevala psihološka "igra" med turškimi predstavniki (Turgut, Hamarat) in
mano. Prav nikomur nisem zaupal dejanskega stanja mojih nedokončanih partij, le užival sem v
neskončnih provociranjih, ki sem jih znal še kako vračati. 

Pri vsem tem niti ni bistveno, kdo od udeležencev 24. SP bo prvi pretrgal ciljno vrvico, vse kar se je v
Turčiji dogajalo, je v vsakem primeru enkratno doživetje. 

Kako zelo je Turkom pomemben svetovni naslov, priča tudi dejstvo, da sva bila s Turgutom posebej
predstavljena predsedniku Yasiciju s podrobnim opisom trenutne situacije. Seveda me Yasici ni pozabil
povprašati po našem Borisu Kutinu in njegovem udejstvovanju v mednarodni šahovski politiki (je nov
podpredsednik FIDE). 

Z novo močjo pa me navdaja dejstvo, da je večina kolegov iz drugih držav na moji strani. Zares lep je
občutek, če ima človek navijače po celem svetu. Verjamem, da so prijatelji ob stisku roke, ko smo
odhajali vsak na svojo stran, resno mislili z izjavo, da mi želijo zmago na tem prvenstvu. 

Ob tem človek nehote pomisli na ... ah, pa kaj bi to - to je iz neke druge zgodbe, ki pa je že kar
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pregovorno stereotipna ...

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) MatjazP - 09.10.2010 21:04
_____________________________________

Lepo je, da si ostal realist.Pusti druge da pretiravajo in sanjajo, mogoce pa bodo kje naredili napako. B)

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 09.10.2010 21:47
_____________________________________

Kako so bila slovenska stališča na kongresu zastopana, si lahko preberete v drugem forumskem sklopu:

Zbrana slovenska stališča za kongres 

S tem tudi zaključujem poročanje s kongresa Antalya 2010 in se vsem bralcem prav lepo zahvaljujem.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) MatjazP - 09.10.2010 21:56
_____________________________________

Hvala Marjan za porocanje, 
Je bilo zanimivo in predvsem prijetno branjen informacij, kaj se dogaja na kongresu.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) admin - 10.10.2010 17:41
_____________________________________

To poročanje iz kongresa je bilo res super! Objavljanje stvari sproti, tako da smo bili korak s časom z
doganjem v Turčiji je bila odlična ideja. 

Marjan, če imaš mogoče še kakšne druge fotografije iz kongresa, jih lahko objaviš v fotogaleriji spletne
strani.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 10.10.2010 17:55
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_____________________________________

Gregor, najprej hvala za pohvale in za popravek memorialne rubrike. Jaz bi še zbrisal "AŠ" iz rjave
podlage in pustil samo "MEMORIAL". Popravil bi tudi angleški naziv, ki je uradno "Andrej Šuštaršič
Memorial". Potem bo pa vse super. Hvala ti! 

Fotografij imam kar nekaj. Prosil bi te le, če mi predlagaš najprimernejšo dimenzijo. Za objavljanje na
osnovni strani in v forumu sem jih po svojem občutku občutku najprej rezal in nato pomanjševal. 

Tukaj še ne poznam vseh možnosti spletne strani, zato je tvoj predlog zelo dobrodošel.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) admin - 10.10.2010 18:08
_____________________________________

Krjavelj je napisal(a): 
Popravil bi tudi angleški naziv, ki je uradno "Andrej Šuštaršič Memorial". 

Marjan, tukaj pa se ne strinjam s teboj. Angleška praksa pisanja takšnih stvari je v obliki XXX of YYY.
Torej je pravilno Memorial of Andrej Šuštaršič. 

Nekaj primerov: 
War memorial of Korea 
Memorial of Saint Theresa and ... 
Memorial of Singapure 
Memorial of Rebirth 
Memorial of James Fenimore Cooper

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) admin - 10.10.2010 18:15
_____________________________________

Krjavelj napisal(a): 

Fotografij imam kar nekaj. Prosil bi te le, če mi predlagaš najprimernejšo dimenzijo.  

Dimenzija slik za fotogalerijo ni pomembna. Lahko je poljublna. Problem je edino, velikost.  
V photoshopu je odlična opcija kjer se da nastavit kvaliteto sliko, ki zelo doprinese k velikosti.
Sprememba v kvaliteti pa skoraj ni vidna človeškem amaterskem očesu :) 

Predlagam, da narediš izbor slik in mi jih pošlješ na email.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 10.10.2010 18:22
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_____________________________________

admin napisal(a): 
Krjavelj je napisal(a): 
Popravil bi tudi angleški naziv, ki je uradno "Andrej Šuštaršič Memorial". 

Marjan, tukaj pa se ne strinjam s teboj. Angleška praksa pisanja takšnih stvari je v obliki XXX of YYY.
Torej je pravilno Memorial of Andrej Šuštaršič. 

Nekaj primerov: 
War memorial of Korea 
Memorial of Saint Theresa and ... 
Memorial of Singapure 
Memorial of Rebirth 
Memorial of James Fenimore Cooper 

Seveda je vse našteto res, toda naš turnir je vseeno prijavljen tako kot sem napisal. In tudi memorialni
turnirji drugih držav se glasijo po istem vzorcu (nikjer ni vmes "of"). Sicer je pa tudi tako v redu, tudi če
ostane. Morda gre za anomalijo pri ICCF.

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 10.10.2010 18:35
_____________________________________

Hm, morda bi bilo dobro počakati še nekaj dni. Raymond Boger mi je obljubil, da mi pošlje svojo zbirko
fotografij, ki so navadno zelo kvalitetne. Pa še jaz bom na kateri od njih ... :)

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) dvojni kmet - 10.10.2010 19:23
_____________________________________

Jaz bi pa rad na mail dobil originalno velikost slike trebušne plesalke, ki je na prvi strani. 

lp 
dk

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 10.10.2010 19:31
_____________________________________

Iztok, 

sem ti lepo predlagal, da se mi pridružiš in se promoviraš v velemojstra na licu mesta. Potem bi imel
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velike možnosti, da dobiš gospodično celo v naročje - jaz sem jo samo "skoraj" ... :blush:

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) dvojni kmet - 10.10.2010 19:36
_____________________________________

Če bi prej vedel...  
da je lahko šah tako lep B)  

Zdaj bom pa vsaj sliko dal za ozadje, 
za dodatno popestritev analiz. 

lp 
dk

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 10.10.2010 19:38
_____________________________________

Počakaj malo, ti takoj pošljem boljšo sliko, kjer ne bo zraven raznih predsednikov... :)

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) dvojni kmet - 10.10.2010 20:38
_____________________________________

Sem prejel. 
To bo še dodatne motivacije za analize. 

dk 
lp

============================================================================

Odg: Poročanje s prizorišča kongresa
Objavil(a) Krjavelj - 11.10.2010 13:36
_____________________________________

Jože napisal(a): 
 Samo z metodo "backsolve" lahko dobimo veje analize, ki so vodile v zmago, remi ali poraz. Metoda
ocen 60% 50% 30% za belega v otvoritvi ne pomenijo nič, ker se lahko po odigranih par potezah zadeva
obrne v prid črnega. 
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Jože, hvala za informacije. Sem se malo "izobrazil" o backsolvingu in se mi zdi zanimiva opcija: 

BACKSOLVING 

Sam se varljivosti statistike že dolgo zavedam, vendar sem doslej problem vedno reševal ročno in
seveda s pomočjo motorjev.

============================================================================
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